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ZÁPIS ZE ZASEDÁNÍ AKADEMICKÉHO SENÁTU HUDEBNÍ FAKULTY JAMU 14. 12. 2022 
 
Přítomni (9): prof. Jan Jiraský (předseda), prof. Martin Opršál (místopředseda), Anežka Pokorná 
(tajemnice), doc. Květa Horáčková, doc. Jakub Klecker, MgA. Ivana Mikesková, Ph.D., MgA. Martin 
Hroch, Ph.D., MgA. Daniela Peclová, BcA. Adam Závodský 
Omluveni (0) 
Hosté (0) 
 
--------------------------------------------------------------------------- 

1) Dosavadní předseda přivítal přítomné na prvním zasedání v novém složení a poblahopřál všem ke 
zvolení do senátu. Konstatoval, že zasedání bylo svoláno v souladu s platnou legislativou a uznal 
senát v plném počtu devíti přítomných členů usnášeníschopným. 

2) Program zasedání. Nepodán žádný pozměňovací návrh. Program byl hlasováním jednomyslně 
schválen v původním znění: 1) Volba předsedy; 2) Volba místopředsedy; 3) Volba tajemníka; 4) Různé. 

3) Volba předsedy. Dosavadní předseda seznámil přítomné s celou procedurou volby dle jednacího 
řádu. Vyzval senát k podání návrhů na kandidáty. Navrženi byli (v chronologickém pořadí) prof. 
Jiraský, prof. Opršál a doc. Horáčková. Doc. Horáčková a prof. Opršál kandidaturu odmítli, prof. 
Jiraský přijal. Následovalo tajné hlasování formou hlasovacích lístků. Skrutátoři vyhodnotili výsledek 
hlasování: 7 pro, 0 proti, 2 se zdrželi. Senátor Jiraský byl zvolen předsedou.  

4) Volba místopředsedy. Předseda osvětlil roli místopředsedy a požádal senát o návrhy na kandidáty. 
Navrženi byli (v chronologickém pořadí) doc. Horáčková, dr. Mikesková, doc. Klecker, MgA. Peclová, 
prof. Opršál. Dr. Mikesková a doc. Klecker kandidaturu odmítli. Doc. Horáčková, MgA. Peclová a prof. 
Opršál přijali. Následovalo tajné hlasování formou hlasovacích lístků. Skrutátoři vyhodnotili výsledek: 
doc. Horáčková - 2 hlasy, MgA. Peclová - 1 hlas, prof. Opršál - 6 hlasů. Nikdo se nezdržel hlasování. 
Místopředsedou byl zvolen prof. Martin Opršál. 

5) Volba tajemníka. Předseda osvětlil roli tajemníka a seznámil senát s obsahem jednacího řádu ve 
věci volby tajemníka. Přislíbil, že administrativní zátěž bude rovnoměrně rozdělena, tajemník nebude 
přetěžován. Požádal senát o návrhy na kandidáty. Navrženi byli (v chronologickém pořadí) A. 
Pokorná, A. Závodský a D. Peclová. Senátoři Závodský a Peclová kandidaturu odmítli, senátorka 
Pokorná přijala. Následovalo tajné hlasování formou hlasovacích lístků. Skrutátoři vyhodnotili 
následující výsledek: 8 pro, 0 proti, 1 se zdržel(a). Tajemnicí byla zvolena Anežka Pokorná. 

4) Různé.  

Senátorka Pokorná poukázala na nejednotnost v metodice citačních norem (ČSN ISO 690 / Harvard 
referencing) v rámci tvorby kvalifikačních prací a na absenci podrobnějšího výkladu jejich aplikace. 
Následovala rozsáhlá diskuse o problematice včetně prohlídky vzoru na stránkách knihovny JAMU a 
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prozkoumání sylabu předmětu Bakalářský seminář, kde je zřejmě ponechán konkrétní postup na 
každém jednotlivém pedagogovi předmětu. K tématu se případně vrátíme.      

Senátor Jiraský navrhl výhledově zvážit změnu jednacího řádu v otázce tvorby zápisů ze zasedání. 
Dle současného znění určuje zapisovatele direktivně předseda na začátku každého zasedání, 
zapisovatel zdánlivě nemá možnost odmítnout. Znění jednacího řádu tak možná není v souladu 
s nadřazenou legislativou. Doc. Horáčková upozornila na druhé straně na výhodu stávajícího znění 
v určitých případech. Problematika byla diskutována i na nedávném zasedání AS JAMU.   

Senátor Závodský informoval o prvním zasedání nově ustavené Etické komise JAMU, jíž je členem. 
Předseda osvětlil vytvoření nového Etického kodexu a s ním související Etické komise. 

Senátorky Horáčková a Peclová navrhují řešit nízké povědomí o senátu v akademické obci 
zviditelněním senátu a jeho členů. Senát by neměl být vnímán jako anonymní grémium, měl by mít 
takzvaně svou tvář.  

Diskuse o frekvenci a termínech zasedání senátu – středy vyhovují nejlépe. Předseda je bude při 
vyhlašování zasedání preferovat, zároveň bude i nadále využívat elektronických aplikací k hlasování o 
konkrétních termínech, aby zajistil co nejvyšší účast.  

Předseda poděkoval senátorům a zasedání ukončil.  

 
zapsal prof. Jiraský 


